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I det ukentlige mandagsmøte mellom kommunedirektøren, ordfører og varaordfører var
følgende temaer på agendaen mandag 14. oktober:

● Hølen-saken. Kommunalsjef Jan Olav Vagle orienterte om status
● Nicolay Winge fra advokatfirmaet Holt & Winge inviteres inn til folkevalgtopplæring

over nyttår.
● Mail fra Hallstein Bast om arealeffektivisering. Kommunalsjef Jan Olav Vagle har

mottatt en mail fra Bast med spørsmål som bes svart opp. Mailen tas opp i
førstkommende møte i arbeidsgruppen for arealeffektivisering. Vagle informerer Bast.

● Gruppeledermøte tirsdag 15.10. Temaene er presentert i innkallingen.
Kommunedirektøren vil være til stede, men holder ingen presentasjon.

● Transportordningen AoK, ref artikkel i ØP. Kommunalsjef Guro Winsvold informerte.
Ordfører ba om å bli informert om hvordan de involverte ansatte blir fulgt opp.
Administrasjonen beklager i tillegg feilinformasjonen i det offentlige rommet.

● Institusjonsstrategier. Kommunalsjef Guro Winsvold orienterte. Sak planlegges lagt
frem til HOM 30. oktober, men henger sammen med Strategidokumentet.

● Legevakt - Samarbeid med Sandefjord kommune om felles legevakt. Kommunalsjef
Guro Winsvold kontakter Sandefjord for å få en endelig beslutning på om det er
aktuelt med et samarbeid.

● Guro Winsvold har blitt bedt om å komme og orientere på Arbeiderpartiets
gruppemøte. Ordførerne er positive til dette, og presentasjonen blir lagt tilgjengelig
for alle i etterkant.

● Presentasjon av rapport i nærmiljøene. Kommunedirektøren skal informere om PWC
rapporten i nærmiljøene, i forkant av fremleggelse av Strategidokumentet. Vilhelm



Einen tar dette med Kommunikasjon, som legger opp en plan for hvor det bør
informeres.

● Sak vedr organisering og administrativ støtte blir lagt frem i førstkommende
møterunde, og går til admin.utvalget, FSK og KST.

● Behandling av innmeldt spm fra Kjetil Vold om ansattes ytringsfrihet blr drøftet.
● Salg av barnehager. Oppvekst ønsker å invitere bredt ut til et informasjonsmøte i

forkant av HOK 30.10, med referanse til politisk vedtak om å selge kommunale
barnehager.
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